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ﬁésumé:

+ On peut considérer la signification comme le sujet le plus important qui a préoccupé
I’homme a travers les ages.

+¢ Cette importance accordée a la sémantique a permis 1’évolution de certaines autres études
et aux diverses voies et théories dont I’objectif était de limiter les codes de la compréhension
et de faciliter la communication. Parmi les études, on note la théorie de «Champs
Sémantiques» dont la naissance les principes et les objectifs ont fait 1’objet de cette étude.

Motsclefs:  Sémantique - Champs Sémantiques - Les mots.

Summary:

+* This research aims at shedding light on the phenomenon of " Signification " that has
been the study for so many linguists either in the past or at present. This importance given to
Semantics has led to the prosperity of other kinds of Studies with in different opinions and
or theories that aimed at limiting the cods of Comprehension and so facilitate the
Communication.

+ Among these studies we notice the theory of « The semantic fields » whose principals
and objectives made up the object of this study .

Key Words: Semantics - Semanticfields - Word



